
Blomstervænget
Referat af generalforsamling 

Lørdag den 30. juni 2018 kl. 10.00
i Restaurant Retro Food

13 parceller var repræsenteret på generalforsamlingen, fordelt på følgende grundejere:

Blomstervej: 11, 14
Krokusvej: 2, 3, 7, 9, 10, 22, 26
Tulipanvej: 3, 5, 9, 13

Formanden bød velkommen, og vi sang Blomstervængets sang.

1. Valg af dirigent.
Per Madsen blev foreslået som dirigent og valgt. Dirigenten konstaterede at 
generalforsamlingen var lovligt indkaldt.

2. Formandens beretning.
Eksternt bilag.

Dirigenten delte drøftelsen op i beretningens emneområder. Spørgsmål og bemærkninger 
til beretningen:

Bedstes Hus og Lokalplanen:
Troels, Tulipanvej 3: Hvad har kommunen haft imod, at der blev ind kørsel til Bedstes Hus 
P-plads fra Drøssselbjergvej?

Svar fra Poul: Der ville så være 3 ind-/udkørsler på Drøsselbjerg inden for 50 meter, og 
desuden kræver det flytning af busstoppested.

Mogens, Tulipanvej 5 og Per Krokusvej 22: Opfordring til bestyrelsen om at rette 
henvendelse til Bedstes Hus om at flytte skiltene på Drøsselbjergvej for at få bedre udsyn.

Fibernet:

På forespørgsel blev det oplyst, at der skal laves en ny tilsagnsliste via mail/hjemmeside, 
hvis der under bestyrelsen bliver nedsat en arbejdsgruppe for tilførsel af fibernet/bredbånd 
til området.



De ejerløse både:

Lisbeths og Troels, Tulipanvej 3, fortalte, at deres båd var fjernet/stjålet fra fællesarealet. 

Vejbelægning:

Lisbeth, Tulipanvej 3: Er den nye vejbelægning velegnet til at cykle på?

Svar fra Peter: Ja det er taget med i overvejelserne. Den nye type belægning findes på 
Mejsevej.

Der var bred enighed om, at salg af huse i foreningen gerne må sendes ud pr. mail.

3. Aflæggelse af regnskab 2017/2018.
Regnskab omdelt og kassereren gennemgik posterne. 

4. Valg af medlemmer til bestyrelsen
Mette Winther og Poul Bjergved var på valg.
Begge blev genvalgt

5. Valg af suppleanter.
Mogens Gyldenvang og Kim Winther blev genvalgt som suppleanter.

6. Valg af revisor.
Kurt Christensen genvalgt som revisor.

7. Fastlæggelse af kontingent for det kommende år.
Kontingent for 2018/19 er uændret 400 kr.

8. Indkomne forslag.
Der var ikke fremsendt nogen forslag.

9. Eventuelt.
Der var ønske om at datoen for foreningens 50 års jubilæum annonceres snart.

Laust, Krokusvej 3: Kommunens rensning af stranden er fortsat et problem. Maskinen der 
opsamler tang får også affald med op. Det hele dumpes efterfølgende i vandet.
Svar fra Poul: Bestyrelsen vil igen rette henvendelse til kommunen



Erik, Krokusvej 9: Kritik af indsamling til bål. Der var ringe fremmøde og planlagt 
indsamling i omkringliggende grundejerforeninger. Det var et stort og hårdt arbejde for de 
fremmødte.
Svar fra Jens: Næste år skal der fokus på fremmødet. Årsagen, til at der var indsamling i 
andre grundejerforeninger, er at de ofte kommer med affald til bålet efterfølgende, og bålet 
bliver derved meget bredt. Beslutningen blev taget for at få stablet bålet ordentligt op.

Anni, Tulipanvej 13: Sprøjtning er observeret på en grund i området omkring mosen. Dette
kan være problematisk i forhold til grundvandet. De pågældende personer var ikke klar 
over, hvad de sprøjtede med.
Svar fra Poul: Hvis man ser noget ulovligt bør man rette henvendelse til Politiet. 

Troels, Tulipanvej 3: Hvad er planerne i forhold til roserne på fællesarealer og stier?
Svar fra Jens: Strategien er at holde dem nede ved beskæring til strandrensning, samt at 
de enkelte grundejere selv klipper omkring egen ejendom.

Dirigenten takkede af, og mødet sluttede ca. kl. 11.30

Per Madsen Mette Winther
Dirigent Referent

Bestyrelsen holdt efterfølgende et kort bestyrelsesmøde, med nedenstående konstituering:

Formand: Poul Bjergved
Næstformand: Jens Lydolph-Nielsen
Kasserer: Peter Prüsse-Nielsen
Sekretær: Mette Winther
Medlem: Peter Fredløv Hansen


